
Referat af MR-møde torsdag den 20. april 2023 kl. 18.00 i Blovstrød Sognegård 
 
Til stede: Tage V. Andersen, Charlotte Bjerre Beuck, Louise Grandjean Coster, Hanne Hauberg, Jes Vinther Jørgensen, 
Jens Kristian Kristensen, Tommy S. Petersen, Kristine K. Ravn og Hanne Vibeke Sørensen. 
 
Afbud: ingen 
 
Inkl. 5 stk. bilag: 

1. Foreløbige budgetønsker-2024 
2. Det årlige menighedsmøde 
3. Status for kirkerenovering m.m. 
4. Kursus i blomsterbinding for kirkepersonale 
5. Møde om energirenovering og -udgifter 
6. Mail fra Norsk Elkraft 

 
Referent: Jes Vinther Jørgensen blev valgt som referent. 
 
Godkendelse af dagsorden: Dagsordenen blev godkendt. 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde: Referatet fra sidste møde blev godkendt. 
 

 
NB: Kl. 19.30 – 20.30 deltog vi i webinaret ”Bliv klogere på Folkekirkens Intranet” 
 
Punkter til dagsorden: 
 

1. Foreløbige budgetønsker v/Jens (bilag 1) 
Spørgsmål til estimatet på prisen af akustikloftet (formentlig højere). Tage tager fat i Janni for at afklare pris. 
Tommy undersøger priserne for lakering af gulvene i sognegården (i maj 2021 betalte vi 25.437,50 kr. for 
afslibning og lakering af gulvene i sognegården). 
Der bliver et nyt budget dagsordenspunkt på næste MR-møde 
Hanne fremsatte på vegne af Johnny og Hanne ønske om ny flagstang med intern line. Den gamle flagstang 
kan muligvis sælges. 
Hanne fremsatte budgetønske på 3.000 kr. til betaling af ny vogn til salmebøger. 
Koraktiviteterne for børn- og unge i Blovstrød Kirke er vokset, hvorfor Menighedsrådet vil fremsætte 
budgetønske til øget aktivitet. Størrelsen af budgetønsket drøftes i ansættelsesudvalget.  

 
2. Planlægning af det årlige menighedsmøde d. 7. maj v/Tommy (bilag 2) 

Der gives status på kirkerenoveringen af Tage. 
Louise vil gennemgå de kommende aktiviteter.  
Jens vil gennemgå de overordnede poster i regnskab og budget.  
Tage vil gennemgå planerne for ændring af kirkegård.  
Louise skriver en pressemeddelelse gennem de sædvanlige kanaler. 

 
3. Nyt fra kirkeværgen v/Tage 

1. Status for kirkerenovering (bilag 3) 
Tage redegør for, at kirkerenoveringen går i overensstemmelse med den nye tidsplan. 
 

2. Status for kapelsagen (bilag 3) 
Vi afventer fortsat Kommunens byggetilladelse. 

 
4. Nyt fra præsterne v/Kristine og Louise 

1. Eventuelt skifte fra ‘Medarbeideren’ til ‘Churchdesk’ 
- Louise orienterer om fordele/ulemper/pris og arbejdsmetoder. Vi betaler 15.000 med moms om året. 
Hvis vi går til Churchdesk vil det koste 24.700. Derudover 8.000 i engangsomkostning. Louise og Hanne 



anbefaler, at vi bruger de ca. 10.000 ekstra om året. Arbejdsmængden ved at lave den eksisterende 
hjemmeside om og etablere den nye side vil være den samme. Fordelene ved Churchdesk er  

i. at den bedre tilpasser sig mobilskærme 
ii. at den har en bedre søgefunktion 

iii. at den har et bedre tilmeldingsmodul – som vil lette arbejdsgange betydeligt 
iv. at den er mere i overensstemmelse med GDPR, data opbevares mere sikkert 
v. at den styrer relationerne bedre så vi bedre vil kunne udsende målrettede nyhedsbreve 

vi. at man i en arbejdsgang kan opdatere kalender, hjemmeside og facebook 
 

Louise undersøger om data kan overføres automatisk mellem systemerne, og hvad opsigelsesvarslet 
er på Medarbeideren.  
Louise laver et beslutningsoplæg, som distribueres til MR pr. mail og punktet besluttes skriftligt. 
Oplægget skal indeholde opsigelsesbetingelser på Medarbeideren og et samlet budget for udgifter 
ved skift i 2023. 

 
2. Idé om fællesspisning i sognegården v/Kristine 

Spisningen sker på fire forskellige ugedage, så man kun er nødt til eventuelt at springe en enkelt dags 
fritidsinteresser over. 

i. Mandag den 28. august kl. 17.30-18.45 
ii. Tirsdag den 26. september 17.30-18.45 

iii. Onsdag den 1. november 17.30-18.45 
iv. Torsdag den 7. december 17.30-18.45 

 
Spisningen begynder med en højskolesang hver gang kl. 17.30, og slutter med en aftensalme og 
efterfølgende godnathistorie i børnehøjde kl. 18.30-18.45. Hvis man gerne vil blive længere end dette, er 
man også velkommen til det. 
 
Tilmelding til fællesspisning sker ved betaling til en arrangør, som ikke er Blovstrød Kirke. Det koster 100 
kr. pr. voksen og halv pris for børn. Ønsker man at drikke andet end vand, skal man selv medbringe det. 
 
Menighedsrådet drøfter forslaget og understreger betydningen af, at fællesspisningen indeholder et 
kirkeligt element.  
 

3. Status på sognerejse 2024 v/Kristine 
Der er tilstrækkeligt med tilmeldinger til at turen bliver til noget. 
 

4. Fastelavn 2024 v/Kristine 
Børne- og familieudvalget foreslår et Fastelavnsformøde 18. januar 2024 (start omkring kl. 16.00). 
 

5. Påskeløb 2024 v/Kristine 
2023 Påskeløbet er evalueret af Børne- og familieudvalget som en succes, ca. 80 tilmeldte, og det 
gentages i 2024.  
 

6. Kordrøftelse  
Rose Marie Rex har opsagt sin stilling ved Blovstrød Kirke. Menighedsrådet sender en buket som tak for 
godt samarbejde.  
I forbindelse med opsigelsen opslås hurtigst muligt en stilling som underviser af spirekor, børnekor, 
juniorkor, babysalmesang og legestue. Stillingens størrelse afklares i samarbejde med Provstiet. Der 
nedsættes et ansættelsesudvalg bestående af Yoko Andersen, Hanne Hauberg og Louise Grandjean 
Coster med et opdrag om at få ansættelsen på plads hurtigst muligt.  
Menighedsrådet beslutter at opstarte et ungdomskor hurtigst muligt for unge mellem 13–25 år, som 
stedets organist skal stå for. Ungdomskoret skal synge til ca. en gudstjeneste om måneden. 
Menighedsrådet beslutter, at organistens bistand til voksenkoret ophører efter deres medvirken ved 
kirkens åbningsgudstjeneste. 
 
 
 



7. Planlægning af åbningsgudstjeneste den 3. sep. v/Kristine 
Kl. 10 Gudstjeneste med Biskop og voksenkor samt efterfølgende reception med taler. Evt. 
kirkerundvisning med Menighedsrådsmedlemmer. Børne- og familiegudstjeneste kl. 14.00. 

 
5. Indkomne skrivelser v/Tommy 

a. Kursus i blomsterbinding for kirkepersonale (bilag 4) 
Menighedsrådet beslutter ikke at sende deltagere. 
 

b. Indbydelse til møde om energirenovering og energiudgifter (bilag 5) 
23. maj - Tage og Jens deltager. 
 

c. EnergiTjek fra Norsk Elkraft (bilag 6) 
Menighedsrådet besluttede at fastholde den nuværende leverandør. 

 
6. Nyt fra kontaktpersonen v/Hanne H. 

- Konklusion på de afsluttede MUS og APV 
Hanne orienterede om at MUS- og APV-samtaler er afholdt.  

 
7. Eventuelt 

 
 

 

Næste møde: torsdag d. 25. maj kl. 19.00 
 


